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1. Reviderad budget för nyproduktion av 96 st bostäder inom kv. Örtuglandet 1 i Åkeslund, 

Bromma med en ny total projektbudget om 400 mnkr, godkänns. 

 

2. Beslutet i ärendet justeras omedelbart 

 

§ 11  Lägesrapport – Stora investeringsprojekt för T1 2022 

Vd hänvisade till ärende 11. 

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutar följande: 

 

1. Godkänna lägesrapporten över stora investeringsprojekt 

 

§ 12  Lägesrapport – Nyproduktionsportfölj 

Vd hänvisade till ärende 12. 

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutar följande: 

 

1. Lägesrapport nyproduktion godkänns. 

 

§ 13 Rapport kring bolagets säkerhetsarbete 

Vd hänvisade till ärende 13. 

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutar följande: 

 

1. Att godkänna rapporten angående bolagets säkerhetsarbete. 

 

§ 14 Anmälan angående inkomna och besvarade remisser 

Vd hänvisade till ärende 14. 

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutar följande: 

 

1. Att godkänna rapporten angående inkomna och besvarade remisser. 

 

§ 15 Vd informerar  

Vd informerade om den senaste ombildningen av fastigheten Harholmen 3. Det finns ett pågående 

ombildningsärende inom bolaget, erbjudandet till BRF Lappkastet i Västertorp. Därefter är inga 

ytterligare ombildningar aktuella och detta gäller i stadens samtliga bolag. 

 

Stockholmshem kommer från och med augusti vara del av stadens dokument, mötes- och diarie-

hantering eDok. Det kommer på sikt innebära förändringar på hur möteskallelser och utskick sker 

till styrelsen. 

 

Skarpnäcks sopsug är nu igång!! 
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§ 16 Övriga frågor 

Maria Hannäs tog upp en fråga om bolagets internkö – finns det något stöd för en person som inte 

orkar gå in dagligen och bevaka kön? Styrelsen resonerade kring frågan. 

 

Per Forsling rapporterade muntligt kring läget i Traneberg. Efter avbruten samrådsprocess har ett 

arbete gjorts kring årsskiftet för att skapa gemensamma spelregler. Fler lägenheter har inventerats, 

resultatet av den inventeringen kommer rapporteras på ledningsgruppen i närtid och därefter går 

samrådet vidare. HGF har varit mycket stöttande i processen. 

 

§ 17 Mötets avslutande 

Ordföranden förklarade mötet avslutat. 

 

 

Vid protokollet:  

 

 

 

 

Magnus Ljungkvist 

 

Justerat: 

 

 

 

Björn Ljung   Karin Gustafsson   


